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Successierechten  -  Inbetalinggeving cultuurgoederen  -  Overleg

De beleidsnota Cultuur 2014-2019 vermeldt een belangrijke passage m.b.t. 
successierechten en cultuurgoederen. Ik citeer: “Een andere piste tot versterking van 
deze prioritaire collecties en de Collectie Vlaanderen vormt de ‘inbetalinggeving van 
cultuurgoederen om te voldoen aan successierechten’. Met de overname van de dienst 
van die belasting wordt Vlaanderen per 1 januari 2015 volledig bevoegd voor deze 
regeling. Ik zal, samen met mijn collega bevoegd voor Financiën en Begroting, nagaan 
hoe deze regeling geactualiseerd kan worden in het kader van de integratie van de 
erfbelasting in de Vlaamse Code Fiscaliteit.” 

Voorts wilde de minister van Cultuur, in overleg met de minister, nagaan in welke mate 
en onder welke ontsluitingsvoorwaarden voor topstukken in privébezit in fiscale 
gunstregimes kan worden voorzien inzake successierechten. 

1. Recentelijk kwam de thematiek “inbetalinggeving van cultuurgoederen om te voldoen 
aan successierechten” aan bod in de commissie Cultuur (vraag om uitleg nr. 2319 
van 4 juni 2015 van Katrien Schryvers). Daar gaf de minister van Cultuur aan dat hij 
in overleg met de minister bevoegd voor Begroting en Financiën wilde nagaan (1) of 
en hoe de regeling nog kan worden aangepast in functie van een grotere 
performantie en (2) hoe de regeling beter bekendgemaakt kan worden.

Vond ter zake reeds een overleg plaats tussen beide ministers om na te gaan hoe de 
regeling nog kan worden aangepast in functie van een grotere performantie en hoe 
de regeling beter bekendgemaakt kan worden? Kunnen er aanpassingen verwacht 
worden aan de huidige regeling? Zo ja, welke denkpistes worden geëxploreerd?

2. In hoeverre vond er reeds overleg plaats tussen de minister en de minister van 
Cultuur wat betreft de fiscale gunstregimes inzake successierechten? Is de minister 
van plan deze piste nader te onderzoeken en te exploreren? In welke mate en onder 
welke voorwaarden acht de minister het realistisch om in fiscale gunstregimes inzake 
successierechten te voorzien? Zo ja, binnen welke termijn verwacht de minister dat 
ter zake een doorbraak kan worden verwacht?
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1. Het nemen van fiscale maatregelen voor de versterking van de erfgoedsector kadert 
in een globaal onderzoek dat in het voorjaar 2015 is gestart. Mijn collega Sven Gatz 
heeft een onderzoek naar de mogelijkheden van aanvullende financiering voor de 
culturele sector uitgeschreven. Het onderzoek wordt eind oktober gefinaliseerd. 

De resultaten van het onderzoek naar aanvullende financieringsvormen zullen o.a. als 
input kunnen dienen voor het verder bekijken van eventuele fiscale maatregelen ter 
bevordering van de cultuur- en erfgoedsector.

Ik wacht dan ook samen met mijn collega Sven Gatz de resultaten af vooraleer het 
overleg tussen beide administraties en kabinetten op te starten.

2. Er vond nog geen overleg plaats met betrekking tot de fiscale gunstregimes inzake 
erfbelasting. Dit overleg zal evenwel plaatsvinden in het kader van het project 
successieregeling voor verzamelaars, voorzien in mijn beleidsnota. Mijn administratie 
zal dit project later in de legislatuur aanvatten. 


